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Pan 
Maciej Antczak
Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie możliwości zamontowania stojaka 
dla rowerów przy wejściu na targowisko na terenie osiedla Dobrzec od strony 
bloku przy al. Wojska Polskiego 60, informuję, że 21 sierpnia przeprowadzono wizję 
lokalną w tej sprawie. Uczestniczyli w niej Pan Radny, prezes Spółdzielni 
Mieszkaniowej Dobrzec oraz dyrektor Zarządu Dróg Miejskich. Ustalono 
szczegółową lokalizację umieszczenia trzech stojaków dla rowerów. Jeden z nich 
– razem ze stosownym oznakowaniem – zostanie zamontowany do końca sierpnia. 
Pozostałe dwa do połowy września. 

  Łączę wyrazy szacunku    
                                                                              Prezydent Miasta Kalisza

    /…/
   Krystian Kinastowski  




